

Title (en)

Rifle with replaceable barrel.

Title (de)

Gewehr mit auswechselbarem Lauf.

Title (fr)

Fusil à canon remplaçable.

Publication

EP 0115034 A1 19840808 (DE)

Application

EP 83112882 A 19831221

Priority

DE 3248620 A 19821230

Abstract (en)

The replaceable barrel (1) is held only in the breech housing (2) which also connects the stock (3) to the front stock (4) separated from this. The firearm, designed especially as a repeating firearm, has a displaceable upper part (12) of the breech housing which surrounds the breech (9) and which, by means of special guide strips (13), acquires sufficient moveability, without the breech housing being extended. An exchangeable magazine insert (19) is provided in the breech housing (2).

Abstract (de)

Der austauschbare Lauf (1) ist nur im Verschlußgehäuse (2) gehalten, das auch den Schaft (3) mit dem davon getrennten Vorderschaft (4) miteinander verbindet. Die Waffe, die insbesondere als Repetierwaffe gestaltet ist, besitzt einen verschiebbaren oberen Teil (12) des Verschlußgehäuses, der den Verschluß (9) umgibt und der durch besondere Führungsleisten (13) ohne Verlängerung des Verschlußgehäuses eine ausreichende Beweglichkeit erhält. Im Verschlussgehäuse (2) ist ein auswechselbarer Magazineinsatz (19) vorgesehen.

IPC 1-7

F41C 21/22; F41C 7/00

IPC 8 full level

F41A 3/22 (2006.01); **F41A 3/66** (2006.01); **F41A 21/48** (2006.01)

CPC (source: EP)

F41A 3/22 (2013.01); **F41A 3/66** (2013.01); **F41A 21/485** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 3961436 A 19760608 - HAGEN LEONARD J, et al
- [Y] CH 88203 A 19210216 - JOHANN FUCHS [CH]
- [A] US 1696537 A 19281225 - KEWISH JOHN T

Cited by

EP0156590A1; FR2927989A1; CN113340149A; US8479429B2; US8490312B2; US8505227B2; DE202021102487U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0115034 A1 19840808; DE 3248620 A1 19840712

DOCDB simple family (application)

EP 83112882 A 19831221; DE 3248620 A 19821230